



التاريخ: 2024/3/26

الموضوع: تنويه بخصوص بند توزيع الأرباح

بالإشارة الى إفصاح الشركة بتاريخ 2024/3/10 بخصوص اهم القرارات التي اتخذها مجلس ادارة الشركة في إجتماعه بتاريخ 2024/3/9، والى البند رقم 2 في الإفصاح المذكور حيث يوصي مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بواقع 4,5 ببسة لكل سهم للسنة المنتهية في 2023/12/31. وبهذا الخصوص نود التنويه للمساهمين الكرام بأن أجندة اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية للشركة (والمقرر عقده يوم السبت الموافق 2024/3/30 الساعة 7:00 مساء) لا تتضمن بند مناقشة توزيع الأرباح عن السنة المالية المنتهية بـ 2023/12/31 حيث أن هذا البند للأسف قد سقط سهوا من بنود أجندة الإجتماع في نظام المنصة الإلكترونية للجمعيات، وعليه وجب التنويه هذا وتنتظر الشركة في افضل الخيارات المتاحة/الممكنه لتوزيع الأرباح للسنة المنتهية في 2023/12/31 وسوف يتم الإفصاح عنها في القريب العاجل.

Date: 26/3/2024

Subject: Note regarding dividend distribution item

With reference to the company's disclosure dated 3/10/2024 regarding the most important decisions taken by the company's Board of Directors in its meeting on 3/9/2024, and to Item No. 2 in the aforementioned disclosure, where the Board of Directors recommends distributing cash dividends of 4.5 baisas per share for the year ended 12/31/2023. In this regard, we would like to point out to all shareholders that the agenda of the company's annual general meeting (which is scheduled to be held on Saturday 30/3/2024 at 7:00 pm) does not include the agenda item for discussing the distribution of dividends for the financial year ending on 12/31/2023, as this agenda item was inadvertently dropped from the mentioned meeting agenda items in the electronic platform system for the general meetings; Therefore, it is necessary to note.

The company is considering the best available/possible options for distributing dividends for the year ending 31/12/2023, and it shall be disclosed in the near future.

